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Dordrecht, 17 januari 2024 

Vragen ex ar kel 40 Reglement van Orde 

Betre : Het rapport van de Staatscommissie Demografische Ontwikkelingen 2050 

 

Geachte college van Burgemeester en Wethouders, 

 

 

Recentelijk is het rapport van de Staatscommissie Demografische Ontwikkelingen 2050 verschenen 
waarin het advies gegeven wordt de jaarlijkse migra e flink te verlagen naar 40.000 tot 60.000 om de 
bevolkingsgroei in Nederland te beheersen. Zonder ingrijpen kan de bevolking groeien naar 22 of 23 
miljoen inwoners, wat volgens de commissie onhoudbaar is voor voorzieningen en welzijn.  

 

Is het college op de hoogte van het onlangs gepubliceerde rapport van de Staatscommissie 
Demografische Ontwikkelingen 2050? 

Hoe denkt het college dat de voorgestelde beperking van migra e, zoals aanbevolen in het rapport, 
de investeringsagenda Dordrecht 2030 zal beïnvloeden? 

Overweegt het college specifieke maatregelen in reac e op de aanbevelingen van het rapport met 
betrekking tot de bevolkingsgroei? 

Zou de groeiagenda van Dordrecht moeten worden herzien als Nederland inderdaad doorgroeit naar 
22 tot 23 miljoen inwoners in 2050, zoals in het rapport wordt gesuggereerd? 

 

Ziet het college mogelijkheden om de groeiagenda aan te passen om tegemoet te komen aan 
eventuele veranderingen in demografische ontwikkelingen? 

Hoe schat het college de impact in van de aanbevolen beperking van migra e op arbeidsmigra e, en 
wat betekent dit voor onze Dordtse economie? 

In hoeverre denkt het college dat een gema gde economische groei kan worden gehandhaafd met de 
voorgestelde migra ebeperkingen? 

Overweegt het college om samen te werken met omliggende gemeenten en regio's om gezamenlijk 
te reageren op de aanbevelingen van het rapport? 

Zijn er al gesprekken geweest met andere lokale overheden over de mogelijke gevolgen van het 
rapport voor de regio Drechtsteden? 



 

Hoe denkt het college de benodigde infrastructuur en voorzieningen in Dordrecht te plannen en 
ontwikkelen met het oog op eventuele demografische veranderingen als gevolg van wat in het 
rapport wordt beschreven? 

Zijn er specifieke sectoren in Dordrecht, zoals gezondheidszorg en onderwijs, waar het college 
rekening mee houdt bij het plannen van de toekoms ge ontwikkelingen? 

 

De frac e van Beter Voor Dordt ziet met veel interesse uit naar de beantwoording van deze vragen. 

Met hartelijke groet, 

 

Jacques Bernard Ka f, Beter Voor Dordt 

 


